
Grundejerforeningen Langelandsgade 

 

Emne: Bestyrelsesmøde 

 

Dato: Søndag d. 16. juni kl. 09.30 

Sted: Line, nr. 55 

Deltagere: Henning, Karsten, Ronald, Line, Anette 

Afbud: Ingen 

Referent: Anette  

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

2. Nyt fra formand 

3. Nyt fra kasserer 

4. Grønne områder 

5. Sankt Hans (23.06.) hvem gør hvad? 

6. Legeplads 

7. Eventuelt 

8. Næste møde (august?) 

Næste møde 

Referat: 

Pkt.: Emne: Ansvarlig: 

1 Referat fra sidste møde: 
Referatet er godkendt. 

Anette  

2 Nyt fra formand: 
Henning har haft kontakt med FS Anlæg vedr. opretning af fliser og 
brønddæksler. Der er 8-9 steder der skal rettes og dette vil blive gjort i 
sommerferien. 
Der er kommet et notat fra RAH om at deres introduktionstilbud med 
hensyn til fibernet ophører til efter året. 

Henning  

3 Nyt fra kasserer: 
Ronald følger løbende op på budgettet, som indtil nu overholdes.  
Derudover er status at alle har betalt kontingent.  
Der overvejes indkøb af buskrydder til motorklipperen som blev købt sidste 
år – Karsten undersøger pris.  
Der er modtaget tilbud på hækklipning m.m. 

Ronald  
 
 
 
Karsten 

4 Grønne områder: 
Hede Danmark har fremsendt tilbud på klipning af paradisæbler langs stier. 
En ny maskine kan knuse afklippede grene undervejs, hvilket mindsker 
tidsforbrug vedr. oprydning. Tilbuddet er accepteret, og klipning vil finde 

Karsten  
 
 
 



sted sidst i juli/først i august. 
Karsten, Henning og Ronald vil evt. klippe øst-hækken, så det bliver 
nemmere at slå græs her. Karsten foreslår tidspunkt.  
Henning kontakter Ringkøbing Anlæg vedr. mangelfuld græsklipning, bl.a. 
langs øst-hækken og det lille område på hjørnet ud mod Sjællandsgade. 

 
 
Karsten, 
Henning, Ronald 
Henning 

5 Sankt Hans (23.06) hvem gør hvad?: 
Karsten printer invitationer, som Ronald deler rundt. Line hænger en stor 
invitation op på infotavlen. 
Hvis der mangler brænde kan der evt. indsamles grene, som blev lagt til side 
på oprydningsdagen. 
Ronald køber mini-gasbrænder (til optænding af bål) samt 
optændingsmiddel. 
Line handler ind ud fra udleveret huskeliste.  
Anette medbringer indkøb. 
Grill m.m. hentes ved skuret kl. 18.45. 
Vi mødes ved bålstedet kl. 19.00. 
Anette passer grill’en. 

Alle  
Karsten, Ronald, 
Line 
 
 
Ronald 
 
Line 
Anette 
Karsten, Ronald, 
Henning 
Anette 

6  Legeplads: 
Line har talt med firmaet, som har fremsendt tilbud på legeredskaber. Vi 
havde besluttet at indkøbe en legetraktor, men ved køb af en off-roader kan 
der spares på den samlede pris. Prisen på off-roader’en er lidt højere end 
prisen på traktoren, men vi kan selv montere off-roader’en og sparer 
dermed udgifter til montering. Line bestiller. Der skal påregnes ca. 4 ugers 
leveringstid.  

Line 
 
 
 
 
Line  

7  Eventuelt: 
Vi skal være opmærksomme på falske mails. Der er set eksempler på fup-
mails som angiveligt skulle være sendt fra et bestyrelsesmedlem til 
kassereren med anmodning om at overføre et beløb i euro (ingen beløb er 
overført). 
Fortsættelse af drøftelse af vejen i lomme 58-100: 
Vi har p.t. ikke modtaget yderligere dokumentation fra grundejerne, som 
fremlagde forslaget til generalforsamlingen i marts. Ronald har drøftet sagen 
med en landinspektør hos kommunen, som fastslår at der er tale om 
privatejede fællesveje til lommen, og at grundejerforeningen ikke er pligtig 
til at forestå drift og vedligeholdelse heraf. Der fremsendes brev herom til de 
grundejere der har gjort opmærksom på problemstillingen – Ronald sender 
udkast. 

Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ronald 

8 Næste møde (august?): 
Næste møde afholdes sidst i august/først i september - Karsten sender 
forslag til mødedato. 

Alle 
Karsten 

 


